

**PRESS RELEASE****بيان صحفي****Artificial Limb Fitment Camp in
Karbala****مخيم الاطراف الصناعية في كربلاء**

A 40-day Artificial Limb Fitment Camp is being organized at Al Kafeel Hospital in Karbala by Bhagwan Mahaveer Viklang Sahayata Samiti (BMVSS), a Charity Organization of India this month. It is funded by Ministry of External Affairs, Government of India. The Camp will be formally inaugurated on Saturday November 24, 2018 which will be attended by dignitaries of the Government of Iraq, Holy Shrine of Imam Abbas, Provincial Government of Karbala, Ambassador of India to the Republic of Iraq among others. A team of 10 official of BMVSS is arriving Karbala shortly for this purpose.

2. The Camp aims to provide at least 500 Artificial Limbs to the needy people of Iraq identified by Al Kafeel Hospital. The brand of Artificial Limb, called Jaipur Foot, has gained international recognition for its extremely good quality, utility and affordable cost. This Camp is part of Government of India's efforts to contribute to the reconstruction and development of Iraq. The Embassy of India deeply appreciates efforts of Al Kafeel Hospital and Holy Shrine of Imam Abbas in organizing the Camp.

November 19, 2018

سيتم تنظيم مخيم للأطراف الصناعية لمدة 40 يوماً في مستشفى الكفيل في كربلاء هذا الشهر من قبل منظمة بهجوان ماهافير فيكلانج ساهاياتا ساميتي وهي منظمة خيرية في الهند يتم تمويلها من قبل وزارة الخارجية في حكومة جمهورية الهند. سيتم افتتاح المخيم رسمياً يوم السبت 24 تشرين الثاني 2018 وسيحضره كبار الشخصيات من الحكومة العراقية والعتبة العباسية ومن الحكومة المحلية في محافظة كربلاء وسعادة سفير جمهورية الهند لدى جمهورية العراق. وقريباً سيصل فريق مؤلف من 10 موظفين من منظمة بهجوان ماهافير فيكلانج ساهاياتا ساميتي إلى كربلاء المقدسة لهذا الغرض.

يهدف المخيم إلى توفير ما لا يقل عن 500 طرف صناعي للأشخاص المحتاجين في العراق الذين تم تحديدهم من قبل مستشفى الكفيل. العلامة التجارية للأطراف الصناعية ، المعروفة باسم "جايبور فوت" ، اكتسبت اعترافاً دولياً بوجودتها العالية وفائدتها وتكلفتها المعقولة. هذا المخيم هو جزء من جهود حكومة الهند للمساهمة في إعادة بناء وتنمية العراق. تعرب السفارة الهندية عن تقديرها العميق لجهود مستشفى الكفيل والعتبة العباسية في تنظيم المخيم.

19 تشرين الثاني 2018

